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The use of the mask is recommended in private open or closed spaces when there are 
meetings or  a possible confluence of non-cohabitants people, although the safety 
distance can be guaranteed.

At the Owners' Meetings it is compulsory to wear the mask and to respect the safety 
distance of 5 feet (1.5 m)  (previously it was only necessary to respect the safety distance).

NOT COMPULSORY:
During the practice of sports.
Leisure activities for children and young people in groups of stable coexistence.
In swimming pools as long as people keep the safety distance of 5 feet (1.5 m).
People who suffer from any kind of illness, respiratory difficulty or dependency situation.M
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Resolution vom 17. Juli 2020
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Die Verwendung der Maske ist in privaten offenen oder geschlossenen Räumen bei 
Besprechungen oder einem möglichen Zusammentreffen von Nicht-Zusammenlebenden 
empfohlen, selbst wenn der Sicherheitsabstand gewährleistet werden kann.

Bei Eigentümerversammlungen ist es obligatorisch, die Maske zu tragen und den 
Sicherheitsabstand von 1,5 m einzuhalten (bisher musste nur der Sicherheitsabstand eingehalten werden).

NICHT OBLIGATORISCH:
Während der Ausübung sportlicher Aktivitäten.
Freizeitaktivitäten für Kinder und Jugendliche in Gruppen mit stabilem Zusammenleben.
In Schwimmbädern, solange der Sicherheitsabstand von 1,5 m eingehalten wird.
Menschen, die an irgendeiner Art von Krankheit, Atembeschwerden oder Abhängi-
gkeitssituation leiden.OB
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